
 

 
GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING  

 
Indiener : Wim Soons 

 
Datum: 18/7/2019 

 
Onderwerp vraag: Horeca in Mechelen 

 
Toelichtende nota  
 

Een bloeiende horecasector is van grote meerwaarde voor het leven in elke stad, 
gemeente of dorp. Daarom is het belangrijk dat de politiek ook de vinger aan de pols 

houdt wat evolutie van de lokale horeca betreft. 
 

Vandaar volgende vragen: 
 

- Hoeveel horecazaken telt de Stad Mechelen? 
o Graag een onderverdeling per categorie (hotel – restaurant – café) 

o Graag voor 2019 – 2018 – 2014 en 2009 
- Bestaat er een geregeld overleg tussen de Stad Mechelen en de Mechelse 

horeca? 
o Graag de 3 meest recente verslagen van deze bijeenkomsten. 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

         Wim Soons 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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